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Van: vluchtelingen
Verzonden: donderdag 7 april2016 L5:L9
Aan: >
Onderwerp: RE: opvang vluchtelingen Ekenrooi

Geachte heer,

Als reactie op uw mail, waarin u uw bezorgdheid uitspreekt over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre, verwijs ik u naar bijgevoegde brief. Daarin staat het standpunt van het college van
burgemeester en wethouders over dit onderwerp. Deze brief stond gisteren in De Schakel en staat
ook op onze website www.waalre.nl/opvangvluchtelinoen.

Met vriendelijke groet,
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Van: vluchtelingen
Verzonden: donderdag 7 apnl 2016 12:00

Aan: >

Onderwerp: RE : Uitnodiging?

Geachte heer,

Naaraanleiding van uw vraag overde uitnodiging voorde raadsinformatieavond van 31 maart
volgt hier een toelichting op onze wijze van aankondigen.

De gemeente Waalre heeft in De Schakel van 23 maart 2016 bij 'Gemeenteraadnieuws' bij
'aankomende vergaderingen van de gemeenteraad'een aankondiging gezet van de
raadsinformatieavond, inclusief toelichting. In De Schakel van 30 maart is deze aankondiging
herhaald.

Daarnaast heeft in het Eindhovens Dagblad van 24 maaft een aftikel gestaan over de mogelijke
opvang van vluchtelingen in Waalre met een verwijzing naar de raadsinformatieavond. Op de
website stond het op het raadsinformatiesysteem en vanaf 21 maart op de homepage van
www.waalre.nl.

We hebben een speciale website, www.waalre.nllopvangvluchtelingen, opgezet waarin we zoveel
mogelijk actuele informatie plaatsen over dit onderwerp. Ook via De Schakel houden we inwoners
en andere belangstellenden op de hoogte.

Met vriendelijke groet,
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Van:
Verzonden: wijdag I april 201610:04
Aan:
Onderwerp: Uw mail

Geachte heer,

Ik heb uw mail ontvangen en vind het jammer dat u er zo over denkt.

Wij hebben met z'n allen een enorme opgave als het gaat over de opvang van vluchtelingen. Zoals
u in de media kunt lezen heeft de Commissaris van de Koning dat gisteren nog eens benãdrukt.
Het college heeft daarin zijn verantwoordelijkheid genomen door zorgvuldig te bekijken wat de
mogelijkheden en onmogelijkheden van de gemeente hierin zijn. In de subregio Brainport zullen,
net als in hel Brabant, nu op heel korte termijn door Eindhoven en de 6 randgemeenten afspraken
gemaakt worden over extra opvang voor vluchtelingen in de regio.

Gisteravond heeft de gemeenteraad zich met bijna 60 inwoners laten informeren over de situatie
op dit moment en de inzet van het college. Hierover is vervolgens in kleinere groepen verder
gesproken. Op basis hiervan heeft de gemeenteraad (uw volksvertegenwoordigers) zich een beeld
kunnen vormen van hoe inwoners van Waalre tegen dit vraagstuk aankijken en kan daar
vervolgens een eigen oordeel op baseren. In mijn beleving is dit democratie.

U was ook uitgenodigd voordeze bijeenkomst, maar niet aanwezig. Ik nodig u bij deze dan ook
van hafte uit om volgende keer bij dit soort bijeenkomsten aan te sluiten. Graag betrekken wij ook
uw mening bij het verdere besluitvormingstraject.

Met vriendelijke groet,
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Telefon isch bea ntwoord
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Geachte heer,

Dank voor uw mail, waarin u uw bezorgdheid uitspreekt over de informatievoorziening m.b.t. de
mogelijke komst van een opvanglocatie voor vluchtelingen en hier een aantal vragen over stelt.
Per vraag vindt u hieronder de beantwoording.

1# Via welke officiële wegen, anders dan alleen via een summ¡ere vermelding
op de gemeente site, heeft de gemeente Waalre haar inwoners geïnformeerd
over d¡t gevoel¡ge onderwerp. Op welke andere data zou dit dan moeten hebben
plaatsgevonden.

De gemeente Waalre heeft in De Schakel van 23 maart 2Ot6bij 'Gemeenteraadnieuws'
bij 'aankomende vergaderingen van de gemeenteraad'een aankondiging gezet van de
raadsinformatieavond, inclusief toelichting. In De Schakel van 30 maart is deze
aankondiging herhaald. Daarnaast heeft in het Eindhovens Dagblad van 24 maart een
artikel gestaan over de mogelijke opvang van vluchtelingen in Waalre met een verwijzing
naar de raadsinformatieavond ('volgende week'). Op de website stond het op het
raadsinformatiesysteem en vanaf 21 maart op de homepage van www.waalre.nl,

2# Door negatieve ervaringen en gebeurtenissen in andere gemeenten is men
het er daar nu over eens dat totale openhe¡d en de mogelijkheid bieden tot
gesprek de juiste aanpak is voor dit gevoelige politieke onderwerp.

Daarom wordt algemeen geadviseerd iedere huishouden schriftelijk te
benaderen en gelegenheid te geven om zich beter te laten informeren. Waarom
heeft de Gemeente Waalre geen schriftelijke berichtgeving naar de huishoudens
in haar gemeente laten uitgaan?

De gemeente heeft de aankondiging van de raadsinformatieavond als volgt
gecommuniceerd: via De Schakel (met toelichting) en het raadsinformatiesysteem.
Daarnaast is er een aparte website www.waalre.nlloovangvluchtelingen opgezet die we
zo actueel mogelijk houden. Zodra er meer duidelijkheid is over een mogelijke locatie, is
het voornemen om de bewoners uit te nodigen voor een bijeenkomst.

Doelstelling van de raadsinformatieavond op 31 maart was de gemeenteraad een beeld
te laten vormen over de situatie van de opvang van vluchtelingen op dit moment
(nationaal en regionaal) en het standpunt van het college hierin. Hierna is vervolgens in
kleinere groepen van inwoners en vertegenwoordigers van maatschappelijke organisaties
verder gesproken. Op basis hiervan heeft de gemeenteraad zich een beeld kunnen
vormen van hoe de aanwezige inwoners van Waalre tegen dit vraagstuk aankijken,

3# Is de Gemeente Waalre er vanuit gegaan dat met een vermelding op eigen
site zij had voldaan aan goede en voldoende informatie voorziening?

Er zijn meerdere kanalen ingezet: De Schakel, website Waalre, raadsinformatiesysteem.

4# ls de Gemeente Waalre op de hoogte dat (verdere) informatie voorziening
over dit onderwerp, op haar eigen site niet werkt?

Op htto://opvanovluchtelinqen.waalre.nllfaq.html wordt onder Communicatie
een link vermeld waar bewoners actuele informatie en lijsten met vragen en
antwoorden kunnen raadplegen. De vermelde link,
www.waal re /oova novl uchtel inoen werkt helemaal n iet.

Op de homepage van www.waalre.nl staat een vermelding naar de site
www.waalre,nl/opvanovluchtelinoen. Deze URL heb ik de afgelopen dagen herhaaldelijk



getest. Daarbij heb ik geen problemen ondervonden. Kunt u mij specifieker aangeven
wat het probleem was dat u tegenkwam? Veel gestelde vragen en antwoorden vindt u
ook op deze site, bovenaan bij FAQ. Deze lijst zullen wij de komende tijd zo veel mogelijk
actualiseren.

5# Wat is de motivering van de Gemeente Waalre geweest om binnen een
tijdsbestek van 7 dagen een raadsinformatie avond op te zetten. Waarom is er
niet gekozen om bezorgde bewoners ruimschoots voldoende tijd te geven om
hiervan kennis te nemen en zich hiervoor te kunnen inschrijven?

Op 23 februari heeft het fractievoorzittersoverleg besloten deze raadsinformatieavond te
organiseren. (Oorspronkelijk was de geplande datum 29 maart.) Dit is ook direct publiek
gemaakt in het raadsinformatiesysteem. Toen is ambtelijk met de organisatie van de
avond begonnen. Op 16 maart is besloten de datum te verplaatsen naar 31 maart, in
verband met de beschikbaarheid van een geschikte zaal. Daarna is een artikel op de
website geplaatst met informatie over de raadsinformatieavond. Dit was op 21 maart.
Diezelfde dag is de oproep aan de gemeenteraad verzonden, zoals gebruikelijk 10 dagen
voor de vergadering. (In het Reglement van Orde van de Gemeenteraad staat dat dit ten
minste zeven dagen van tevoren moet gebeuren.) Op de woensdag van diezelfde week,
23 maart, is een aankondiging in de Schakel verschenen, met het verzoek aan inwoners
om zich aan te melden. Deze oproep is herhaald in de Schakel van de week erna, de dag
voor de vergadering.

Hopelijk heb ik uw vragen hiermee afdoende beantwoord. We streven ernaar om
inwoners en andere betrokkenen in onze gemeente goed en tijdig te informeren, o.a. via
De Schakel en de website www.waalre.nl/oovangvluchtelinoen. Zoals u wellicht gezien
heeft, staat er in De Schakel van deze week (en op de site) een brief van het college van
burgemeester en wethouders aan de inwoners van Waalre over dit onderwerp.



+
Verzonden: vrijdag 8 april 201-6 1-6:09

Aan:
Onderwerp: re: reactie op opvang voor vluchtelingen in Waalre

Geachte mevrouw,

Dank voor uw mail over de mogelijke opvang van vluchtelingen in Waalre. Het college van
burgemeester en wethouders besluit over de mogelijke vestiging van een AZC in Waalre. Het
college neemt dit besluit pas nadat de gemeenteraad zijn gevoelens, wensen en bedenkingen heeft
kunnen uiten. Ook moet er nog afstemming binnen de regio Brainpor.t plaatsvinden over (en dus
duidelijkheid zijn over) de verdeling van vluchtelingen en statushouders binnen de zeven
gemeenten van Brainport.

We streven ernaar zo spoedig mogelijk meer informatie over het proces van besluitvorming bekend
te maken, via De Schakel en via www.waalre.nl/oovangvluchtelingen. Op 15 mei moet de regio
Brainport (waar Waalre onderdeel van is) met een plan komen waarin staat hoe de verplichte
aantallen vluchtelingen en statushouders over de regio verspreid worden.

Fijn dat u zich beschikbaar stelt om mee te denken. Zodra bekend is of en waar in Waalre een AZC
gevestigd wordt, maken we dit openbaar en zoeken we uiteraard contact en verdere afstemming
met omwonenden en andere belanghebbenden.

Met vriendelijke g roet,
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Van: vluchtelingen
Verzonden: donderdag 7 apnl 2016 I l:40
Aan: >
Onderwerp : RE : vluchtelingen

Geachte heer,

Zoals u mogelijk deze week in De Schakel of op onze website heeft gelezen, wordt momenteel
onderzocht of en zo ja, waar, in Waalre een AZC gevestigd zou kunnen worden.
Meer i nformatie hierover vindt u op www.waalre. nl/opvangvluchtel inoen.

Met vriendelijke groet,
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Zie reactie nr. 19 (zelfde afzender)
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Geachte heer en mevrouw,

Wij hebben uw mail onwangen waarin u uw bezorgdheid uitspreekt over de mogelijke
komst van een AZCbij u in de buurt. We begrijpen uw bezorgdheid en hopen met
beantwoording van uw vragen wat meer duidelijkheid te bieden. Overigens is het besluit
dat er een AZC in Waalre komt, nog niet genomen. Dit hangt namelijk ook af van de
gesprekken met het COA en van de afspraken die binnen de regio worden gemaakt over
de verdeling van vluchtelingen over de diverse gemeenten. Op
www.waalre.nl/opvangvluchtelingen vindt u meer informatie.

L. Waarom zijn in de aanloop naar dit plan "Burgers" inwoners, direct omwonenden
niet betrokken bij de ontwikkeling van dit plan? 0f in ieder geval niet persoonlijk op de
hoogte gebracht van deze plannen?

Het college van burgemeester en wethouders realiseert zich dat het moeilijk uit te leggen
is dat het besluit over de komst van een AZC in hele kort tijd wordt genomen, zonder
inbreng van inwoners en andere belanghebbenden. De reden hiervan is dat er sprake is
van een enorm maatschappelijk probleem voor alle gemeenten, dat in korte tijd (in ieder
geval in Brabant) om een oplossing vraagt. Een andere reden is dat veel mensen het
belang van een AZC binnen hun gemeente wel inzien, maar liever niet in hun directe
omgeving, Gesprekken met inwoners over locatie, vorm en aantallen kost op dit moment
veel tijd (die we niet hebben omdat op 15 mei 2016 het regionale plan over de opvang
van vluchtelingen gereed moet zijn) met grote kans op een uitkomst zonder veel
draagvlak. In ieder geval geen draagvlak bij de mensen die vlakbij de locatie wonen,
waar die locatie ook is. Het college begrijpt de zorgen die er zijn over de mogelijke komst
van een AZC en neemt in zijn besluitvorming alle zorgvuldigheid en procedures in acht.

2. Wat is het besluit van de gemeente raad over de duur dat een AZC in Waalre zal
blijven staan?

Inmiddels zijn de gesprekken met het COA gestart. De voorwaarden die de gemeente
stelt aan het COA zijn o.a. een volwaardig AZC voor maximaal 300 vluchtelingen in
duurzame huisvesting (geen tenten). Ook de duurvan een eventueel AZC in Waalre komt
in deze gesprekken aan de orde en zal onderdeel zijn van het besluit van het college.

Als COA en gemeente het eens zijn over de voorwaarden, neemt het college van
burgemeester en wethouders op 3 mei 2016 een voorlopig besluit over de komst van het
AZC met daarbij de locatie. Het definitieve besluit volgt pas nadat de gemeenteraad zijn
'wensen en bedenkingen' heeft ingebracht bij het college. Hiervoor vindt op 12 mei 's
avonds in'tHazzo een oordeelsvormende raadsvergadering plaats. Nadere informatie
hierover volgt volgende week in De Schakel en op de website. Op 13 mei neemt het
college een definitief besluit.

3. Vluchtelingen hebben standaard een wachtperiode van L8 maanden voordat ze

überhaupt een status krijgen toegedeeld, in deze periode zullen ze moeten afin¡achten en
zal het veel begrip en geduld vergen. Waar kunnen deze mensen heen buiten het AZC?

In overleg met het COA wordt afgesproken hoe een zinvolle dagbesteding wordt
gerealiseerd. Streven is om zoveel mogelijk een dagbesteding te realiseren die
aansluit bij de individuele capaciteiten en mogelijkheden van de vluchtelingen. De inzet
is om de integratie snel en zo succesvol mogelijk te laten verlopen.



4. Wij hebben als nieuwe bewoners van Waalre een contract moeten tekenen
aangaande de verkoop van onze nieuwbouw woning dat we deze de eerste 5 jaar niet
mogen verkopen. Geldt deze regeling ook als er een AZC ongewild in een straal van
L00m wordt gebouwd?

De realisatie van een AZC heeft geen enkele relatie met een koopcontract van een
nieuwe woning. De regeling in het contract geldt ongeacht andere ruimtelijke
ontwikkelingen.

5. In het bestemmingsplan van de gemeente is een nieuwbouw stuk opgenomen recht
tegenover het weiland aan de Heikant. De Heistraat is maar een kleine straat die vele
malen meer belast zal worden door de bouw. Nu er ook een AZCbij zou komen hoe
waarborgt de gemeente dan de veiligheid qua verkeer en de bereikbaarheid van de wijk?

De Heistraat is ontworpen en aangelegd met inachtneming van de toekomstige
woningbouw in dit gebied. Op basis van de gebiedsvisie zouden er op de percelen ten
zuiden van de Heistraat nog meer dan 100 woningen gebouwd moeten worden. Dit geeft
meer (auto)verkeer dan de realisatie van een AZC. De bewoners hebben geen auto en
dus is er alleen sprake van autoverkeer door het personeel van het AZC. De
verkeersveiligheid en bereikbaarheid van de wijk zijn daarmee niet in het geding.

Zo merken wij als wij in de buurt over het AZC praten er alleen maar meer vragen bij
komen. Wij begrijpen dat het vluchtelingen probleem een gedeelde opdracht zal moeten
worden in Brabant en Nederland maar nu het zo dichtbij, vrijwel in onze achtertuin,
komt willen wij meer betrokken worden.

Zodra er zekerheid is over de komst van het AZC, en op welke locatie, organiseren
gemeente en COA bijeenkomsten voor inwoners en maatschappelijke organisaties. Dit is
op z'n vroegst in de week van 16 mei 2016. Daar kunt u meer informatie krijgen over het
AZC en onderwerpen als integratie, dagbesteding, onderwijs, veiligheid en
vrijwilligerswerk. Mocht het AZC bij u in de buurt gevestigd worden, dan ontvangt u
uiteraard een uitnodiging voor een bijeenkomst,

Met vriendelijke groet,
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Geachte mevrouw,

Wij hebben uw e-mail van 11 apriljl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.
Op 72 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvanqvluchtelinqen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij vertrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
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Geachte heer,

Wij hebben uw brief van 17 april jl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre ontvangen.

Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de brede
belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.

Op 72 mei a,s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/oovanovluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij veftrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geinformeerd te hebben.

Met vriendel ijke groet,

Team Communicatie
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Geachte heer/mevrouw,

Wij hebben uw e-mail van 19 april jl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.
Op 72 mei a.s. zal de gemeenteraadzijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvanovluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op L2
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij veftrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
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Geachte heer/mevrouw,

Wij hebben uw e-mail van 20 april jl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.
Op L2 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nllopvanqvluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij veftrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
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Geachte mevrouw,

Wij hebben uw e-mail van 20 apriljl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.
Op 72 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvangvluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij veftrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geÏnformeerd te hebben.

Met vriendel ijke groet,

Team Communicatie
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Geachte heer/mevrouw

Wij hebben uw e-mail van 20 april jl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.
Op L2 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvangvluchtelinoen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij veftrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geTnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
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Geachte heer,

Wij hebben uw reactie van 21 apriljl, waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.
Op t2 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/oovangvluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij veftrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
Gemeente Waalre
Postbus 10.000
5580 GA Waalre

t: (040) 2282500
e: gemeente@waalre.nl
w: www.waalre.nl
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Geachte heer,

Wij hebben uw brief van 21 apriljl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC
in Waalre ontvangen.

Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de brede
belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.

Op 12 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nlloovangvluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij vertrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geinformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,
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Geachte heer,

Wij hebben uw mail van22 apriljl. waarin u uw zorgen uitoverde mogelijke komstvan een AZC in
Waalre ontvangen.

Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de brede
belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.

Op 12 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkíngen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvanqvluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij vertrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geTnformeerd te hebben

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
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Van : Opvangvluchtelingen
Verzonden: woensdag 4 mei 201616:59
Aan: >
Onderwerp:

Geachte heer,

Wij hebben uw e-mail van 22 april 2016, waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een
AZC in Waalre, ontvangen.

Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de brede
belangenafweging die het college zal maken. Het college zal uiterlijk 10 mei a.s. een voorgenomen
besluit nemen over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de regio. Op
12 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

In uw reactie stelt u tevens een aantal vragen, Op de website www.waalre.nl/opvangvluchtelinqen
vindt u informatie over de opvang van vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de
oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12 mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Ten aanzien van uw vragen laten wij u het volgende weten.

De gemeente is reeds langere tijd bezig met de zoektocht naar huisvesting voor statushouders, dit
is al jaren een continu proces. De optie om (meer) statushouders te huisvesten, is goed
onderzocht. Het afgelopen jaar is het ons, samen met de woningcorporaties, met de nodige
inspanningen gelukt om voldoende statushouders te huisvesten. Door het grotere aantal wordt dit
moeilijker, waarbij ook nog andere urgente woningzoekenden een beroep doen op de beperkte
voorraad sociale huurwoningen. In de zoektocht naar mogelijke huisvesting voor statushouders
worden alle potentiële mogelijkheden bekeken. Daarbij heeft er ook overleg plaatsgevonden met
een aantal eigenaren van (deels leegstaand) vastgoed. Daarbij wijzen we ook op het plan om
eventueel tijdelijke woonunits voor 10 statushouders te plaatsen in Ekenrooi. Alle mogelijkheden
worden nog steeds verkend.

Ten aanzien van een mogelijk asielzoekerscentrum zijn de verkenningen in het najaarvan 2015
gestaft, naar aanleiding van het verzoek van de Commissaris van de Koning. De gemeente Waalre
heeft toen een lijst van 10 locaties opgesteld, waaronder ook particuliere terreinen. Deze lijst is na
beoordeling aan de hand van de criteria van het COA (waaronder de minimaal grootte van 2 ha)
teruggebracht naar 4 terreinen. Daarvan is er nog één afgevallen omdat deze te ver verwijderd ligt
van een woonkern en voorzieningen. Bij de afweging die nu voor ligt, wordt nog specifieker
gekeken naar de nabijheid van voorzieningen, aanwezige boven- en ondergrondse infrastructuur,
tijdsduur van beschikbaarheid en de in verband hiermee noodzakelijke investeringen om het terrein
geschikt te maken. Tot voor kort was de minimale omvang van een asielzoekerscentrum 600
personen. Dit is al verlaagd naar minimaal 300 asielzoekers vooreen volwaardig centrum. Bij
lagere aantallen is er geen volwaardig centrum en daarmee ook nauwelijks voorzieningen op het
terrein zelf. Dit laatste achten wij zowel voor de bewoners van een AZC als voor omwonenden niet
wenselijk.

De Gebiedsvisie Waalre-noord is voor de langere termijn nog steeds leidend voor de ontwikkeling
van dit gebied. Bij grote (maatschappelijke) noodzaak wordt beoordeeld of een (tijdelijke)
aanpassing nodig is. Bij en na de keuze voor een locatie zal er ook gekeken worden naar eventuele
gevolgen en hoe daarmee om te gaan. De vestiging van een asielzoekerscentrum is tijdelijk en dus
wijzigt de bestemming van het perceel niet. Derhalve kan er ook geen sprake zijn van
planschade. Uit ervaringen in het land blijkt overigens dat de criminaliteit bij een
asielzoekerscentrum niet toeneemt.

Wij veftrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geÏnformeerd te hebben

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
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Geachte heer en mevrouw,

Wij hebben uw mail van 23 apriljl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZCin
Waalre ontvangen.

Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de brede
belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.

Op t2 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/oovanqvluchtelinqen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij veftrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geTnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
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Beste,

Wij hebben uw mail van 25 apriljl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZCin
Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.
Op 12 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvangvluchtelinqen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij vertrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie
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Geachte heer,

Wij hebben uw mail van 26 april jl. waarin u uw zorg uit over de mogelijke komst van een AZC in
Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.

Op 12 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvanovluchtelinoen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten. Via deze site kunt u zich ook aanmelden voor een
email-nieuwsbrief over de opvang van vluchtelingen in Waalre.

Wij vertrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelijke g roet,

Team Communicatie



Lq

Geachte heer,

Wij hebben uw mail van 28 april jl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC in
Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro,

Op 12 mei a.s. zalde gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van ditvoorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvangvluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten.

Wij vertrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geïnformeerd te hebben.

Met vriendelij ke groet,

Team Communicatie
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Geachte mevrouw,

Wij hebben uw mail van 1 mei jl. waarin u uw zorgen uit over de mogelijke komst van een AZC in
Waalre ontvangen. Uw reactie wordt aan het college aangeboden en zal betrokken worden bij de
brede belangenafweging die het college zal maken. Het college neemt uiterlijk 10 mei a.s. een
voorgenomen besluit over wat het voorstel over de opvang van vluchtelingen wordt richting de
regro.

Op t2 mei a.s. zal de gemeenteraad zijn wensen en bedenkingen ten aanzien van dit voorgenomen
besluit kenbaar maken. Deze wensen en bedenkingen zullen vervolgens betrokken worden bij de
definitieve besluitvorming door het college van burgemeester en wethouders.

Op de website www.waalre.nl/opvangvluchtelingen vindt u informatie over de opvang van
vluchtelingen, zoals het proces van besluitvorming, de oordeelsvormende raadsbijeenkomst op 12
mei, veel gestelde vragen en nieuwsberichten. Wij raden u aan om uw bezorgklacht over De
Schakel door te geven aan De Schakel. De informatie op de gemeentepagina over de opvang van
vluchtelingen staat ook op www.waalre.nl/opvangvluchtelingen. Via deze site kunt u zich ook
aanmelden voor de nieuwsbrief over dit onderwerp.

Wij vertrouwen erop u hiermee voor dit moment voldoende geinformeerd te hebben.

Met vriendelijke groet,

Team Communicatie


